
Az önkormányzat dönthet a Gábor család házáról
2014. december 11. csütörtök, 12:16

  

Szerdán újból ülésezett a közterületre illegálisan építkezők esetével foglalkozó bizottság. Két
héttel ezelőtt kitették az utolsó felszólításokat is  az utóbbi években a Termés utcában
illegálisan épített házakra. Ezután várták a tulajdonosokat, hogy akinek igazoló okirata van, az
jelentkezzen, vagy bontsa el építményét.

  

Benedek Árpád Csaba, a bizottság elnöke elmondta, nagyjából ötven esetben tettek ki
felszólítást, amelyet meg is vizsgáltak. Tíz építménynek volt építkezési engedélye, 14 esetben
bérleti szerződést mutattak be az érintettek.

  

Tíz-tizenkét garázsról és egyéb építményről nincs semmilyen igazoló papír a Szegfű
bejáratban, ezekből eddig egyet bontottak el. Nyolc esetről van tudomásuk a Tábor-lakótelepen,
amiből mind a nyolcat elbontották tulajdonosaik, a Bethlen-lakótelepen két esetet jegyeztek,
amiből egyet bontottak el. A Termés utcában öt olyan épületre került felszólítás, amelynek jogi
hátterét semmilyen irattal nem tudták igazolni tulajdonosaik. Ezekből kettőt bontottak eddig el, a
maradék három épület a Gábor családé.

  Javasolják, bontsák el
  

„Azt a javaslatot tesszük, hogy tanácshatározat szülessen azoknak az épületeknek a
lebontására, amelyre sem építkezési engedély nem volt, sem bérleti szerződés, és közterületen
vannak" – foglalta össze Benedek a szerdai megbeszélés eredményét.

  

Már a decemberi tanácsülés napirendi pontjai közé felkerülhet a tanácshatározat, amit ha
megszavaznak az önkormányzati képviselők, akkor bontani fogják az épületeket.
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Arra a kérdésre, hogy ha valóban megszavazódik a bontás, mikor kerül sor rá, Benedek sem
tudott válaszolni, egyelőre a tanácshatározat előkészítése folyik.

  

Mint mondta, az ügyben a bizottság a hatáskörébe tartozó feladatok első lépést elvégezte, a
további intézkedések nem tőlük függnek.

  

Természetesen a tizenegy tagú testület munkája itt nem ér véget, a város közterületein még
számos kérdéses építkezés van, amelyeket külön meg kell vizsgálni, de ezek már a jövő év
feladatai – tájékoztatott Benedek a szerdai megbeszélés végén.

 2 / 2


